
PROTOKÓŁ Nr 40 

 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego Rady 
Miejskiej w Strykowie, które odbyło się w dniu  22 stycznia 2009r. 

W załączeniu do protokołu lista obecności członków Komisji i osób zaproszonych . 
Posiedzenie Komisji prowadził  jej przewodniczący radny Grzegorz Kozłowski. 
 
Proponowany porządek posiedzenia : 

1. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2009 r.  
2. Sprawy różne w tym opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję RM. 

Przewodniczący Komisji wnioskował o zamianę kolejności omawiania punktów 
zaproponowanego porządku posiedzenia : pkt 1 na pkt 2  i pkt 2 na pkt 1. 
Głosowanie : 7 głosów za , bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się. 
Porządek posiedzenia po zmianie : 

1. Sprawy różne w tym opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję RM. 
2. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2009 r.  
 
Ad. 1.  Sprawy różne w tym opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję RM. 
 

 Skarbnik M-G Stryków Pani Barbara Walak przedstawiła i szczegółowo omówiła 
projekt uchwały w sprawie  zmian budżetu Miasta –Gminy Stryków na rok 2009 oraz 
zmiany Wieloletniego  Programu  Inwestycyjnego na lata 2009-2011. 
 
Głosowanie nad projektem uchwały :  7 głosów za , bez głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się. 
 
Pani Aneta Królikowska  przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy 
Stryków do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „POLCENTRUM ” jako członek 
zwyczajny. Do tej pory na mocy wcześniej podjętej uchwały Gmina Stryków była członkiem 
wspierającym. 
 
Głosowanie nad projektem uchwały :  7 głosów za , bez głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się. 
 
Pani Bożena Motylińska  Zastępca Burmistrza M-G Stryków przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie  przeznaczenia do sprzedaży na rzecz najemcy w drodze 
bezprzetargowej samodzielnego lokalu mieszkalnego stanowiącego własność gminy. 
Sprawa sprzedaży tego lokalu była już przedmiotem obrad komisji. Pani Matusiak wycofała 
się z zaproponowanych przez Gminę warunków sprzedaży zajmowanego lokalu.Pani 
Matusiak ponownie wystąpiła z wnioskiem o wykup zajmowanego lokalu, zapoznała się z 
wycena rzeczoznawcy i chce nabyć lokal.Gmina proponuje 60% bonifikaty przy wykupie 
przedmiotowego lokalu. Aktualna cena lokalu po zastosowaniu bonifikaty wynosi 38.560 zł. 
Radny Mirosław Kucharski w swojej wypowiedzi stwierdził , że w poprzedniej propozycji 
Gminy w sprawie wykupu lokalu przepadkowi uległaby wpłacona kaucja przez Pania 
Matusiak o Czym nie poinformowała Pani Burmistrz. Urząd nie dołożył nawet złotówki do 
wybudowania tego budynku , który weterynaria przekazała na rzecz urzędu. Zdaniem radnego  
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zaproponowana bonifikata 60 % jest zbyt mała i mówił , że może jest to forma zemsty  z 
tytułu przegranego przez Gminę procesu .Wcześniej Gmina sprzedawała lokale z dużo 
wyższą bonifikatą . 
Wniosek radnego Kucharskiego : zastosować 80 % bonifikaty przy sprzedaży tego  lokalu . 
Pani Bożena Motylińska  Zastępca Burmistrza M-G Stryków oświadczyła , że kaucja 
zostanie zwrócona Pani Matusiak w formie zwaloryzowanej. Na dzień dzisiejszy jest to 
6530,00  zł . 
Radny Czesław Polit  stwierdził , że Gmina udzielała wyższych bonifikat , ale w przypadku 
budynków  w złym stanie technicznym. Zdaniem radnego jest to optymalna kwota bonifikaty. 
Przewodniczący Rady Paweł Kasica stwierdził , że nie można sugerować się faktem , że 
gmina nie budowała tego budynku . Nic nie obliguje gminy w tym przypadku do 
niegospodarności. 
Głosowanie wniosku radnego Kucharskiego : 1 głos za wnioskiem  
         4 głosy przeciwne 
         2 głosy wstrzymujące się  
Wniosek nie uzyskał większości. 
 
Głosowanie nad projektem uchwały :  7 głosów za , bez głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się. 
 
Pani Bożena Motylińska  Zastępca Burmistrza M-G Stryków przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet przewodniczącym 
organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Stryków zakładający 10 % 
zwyżkę diet dotychczas obowiązujących. 
 
Głosowanie nad projektem uchwały :  7 głosów za , bez głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie przedstawił  projekty uchwał w sprawie:  

• ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet dla radnych, wiceprzewodniczących 
Rady Miejskiej w Strykowie i Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej w 
Strykowie. Ostatnia zwyżka diet  przyjęta została dwa lata temu. Przy ustaleniu diet 
ryczałtowych radni traktowani są w równy sposób bez względu na ilość posiedzeń 
komisji w danym miesiącu. Projekt uchwały zakłada uczestniczenie radnego w dwóch 
posiedzeniach komisji oraz w jednej sesji w ciągu miesiąca kalendarzowego . 

 
Głosowanie nad projektem uchwały :  6 głosów za , bez głosów przeciwnych                           
                                                               1 głos wstrzymujący się. 

• ustalenia wysokości i zasad wypłacania diety dla Przewodniczącego Rady 
Miejskiej w Strykowie. Dotychczasowa dieta zwiększona zostaje o ok.10%. 

Głosowanie nad projektem uchwały :  7 głosów za , bez głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się. 
 
Przewodniczący Komisji radny Grzegorz Kozłowski poinformował , że jest opracowany 
regulamin korzystania z boiska ,,Orlik” .Zaapelował do radnych o rozpropagowanie w swoich 
środowiskach lokalnych – dla młodzieży i dorosłych – możliwości korzystania z boiska. 
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Radny Karol Lenart  mówił o tym , że w roku bieżącym przypada okrągła rocznica 
działalności OSP w Warszewicach, planowane jest nadanie sztandaru dla tej jednostki. Było 
wystąpienie do projektu  budżetu na rok 2009  o środki  na remont tej strażnicy w wysokości 
70.000 zł . Radny podkreślił , że został upoważniony przez komitet organizacyjny 
uroczystości OSP w Warszewicach  do zgłoszenia wniosku , aby z nadwyżki budżetowej za 
2008 r. przeznaczyć kwotę 50.000 zł na remont tej strażnicy.W przypadku przyjęcia wniosku 
przez Komisję  jest prośba działaczy OSP , aby dokonać wyceny remontu strażnicy przez 
pracownika  urzędu. 
Przewodniczący Rady Paweł Kasica zgodził się z propozycja wyceny remontu w strażnicy, 
natomiast dzielenie środków z nadwyżki budżetowej za rok 2008 jest zbyt wczesne. Zarząd 
M-G OSP  wyda opinie co do organizacji tej uroczystości. 
Radny Zbigniew Kos przypomniał , że przy składaniu wniosków do projektu budżetu 
występował również o zabezpieczenie środków na remont strażnicy OSP w Swędowie . 
Radny Kucharski podkreślił , że jednostka w Warszewicach przy dużym zaangażowaniu  
miejscowego społeczeństwa działa bardzo prężnie , a strażnica jest miejscem rozwoju 
kulturalnego dla wsi. 
Pani Bożena Motylińska  Zastępca Burmistrza M-G Stryków poinformowała , że nie jest 
znana jeszcze kwota nadwyżki budżetowej za rok 2008  i nie wiadomo jakie będą pierwsze 
potrzeby jej rozdysponowania . 
Po dyskusji Komisja przyjęła następujący wniosek : 
Komisja wnioskuje o rozeznanie wykonania niezbędnego zakresu remontu strażnicy 
OSP w Warszewicach i przedstawienie możliwości jego sfinansowania. 
 
      Głosowanie  :  5  głosów za , bez głosów przeciwnych                           
                                                               2  głosy wstrzymujące się. 
 

  
Ad. 2. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2009 r.  
 

 Na posiedzeniu w dniu 22 stycznia 2009 r.  Komisja ustaliła następujący plan 
pracy: 
 
STYCZEŃ 
1. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2009 r. 
2. Sprawy różne w tym opiniowanie projektów uchwał na bieżącą sesję RM. 
LUTY 
1. Sposób realizacji wniosków Komisji wypracowanych w II półroczu 2008 r.  
2. Sprawy różne w tym opiniowanie projektów uchwał na bieżącą sesję RM. 
MARZEC 
1. Informacja dot. przetargów na zadania inwestycyjne przyjęte w budżecie M-G Stryków    
      na rok 2009. 
 2. Informacja dot. stanu mienia komunalnego.  
 3. Sprawy różne w tym opiniowanie projektów uchwał na bieżącą sesję RM. 
KWIECIEŃ 
 1. Informacja dotycząca wykonania budżetu M-G Stryków za rok 2008. 
 2. Sprawy różne w tym opiniowanie projektów uchwał na bieżącą sesję RM. 
MAJ 
1. Informacja dot. planu inwestycyjnego dróg  powiatowych , wojewódzkich i krajowych. 
2. Sprawy różne w tym opiniowanie projektów uchwał na bieżącą sesję RM. 
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CZERWIEC 
 1. Stan zaawansowania realizacji inwestycji gminnych przyjętych w budżecie M-G  
     Stryków  na rok 2009 . 
 2. Sprawy różne w tym opiniowanie projektów uchwał na bieżącą sesję RM. 
 
 Po wyczerpaniu przyjętego porządku posiedzenia Komisji przewodniczący dokonał 
zamknięcia posiedzenia Komisji. 
Na tym protokół zakończono. 
Protokółowała  Z. Kubiak  
 
          
         Przewodniczący  
          Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych 
                i Mienia Komunalnego  
        Rady Miejskiej w Strykowie  
 
 
                 Grzegorz Kozłowski  
 
 
 
 

 


